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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Nieuw bestuur 
van start  
gegaan (p. 2)

Beste inwoner van Brecht, 
Sint-Job, Sint-Lenaarts en 
Overbroek,

Over enkele weken zijn er opnieuw 
verkiezingen, deze keer voor het Vlaams, 
federaal en Europees parlement. En net 
zoals bij de vorige verkiezingen moeten 
we ook nu weer op het belang ervan 
wijzen. U kiest immers voor vijf jaar  
uw vertegenwoordigers in de parle-
menten. Met de grote maatschappelijke 
uitdagingen die op ons afkomen is het 
uiterst belangrijk om een goede keuze te 
maken. En die goede keuze is een stem 
voor de N-VA. 

De voorbije jaren hebben onze ministers 
en volksvertegenwoordigers bewezen 
dat ze de problemen willen aanpakken, 
zonder taboes en zonder politiek correct 
te willen zijn. Feiten zijn wat ze zijn 
en wegkijken van de problemen heeft 
ons nog nooit dichter bij een oplossing 
gebracht. En hoewel er al stappen in de 
goede richting zijn gezet, is het werk  
nog niet af. Onze mobiliteit blijft een 
zorgenkind, er moet op een realistische 
manier naar het milieu en het klimaat 
worden gekeken …

Ook voor ons als uw lokaal bestuur is 
het belangrijk om een goede lijn met 
Brussel te hebben. De uitdagingen voor 
de gemeenten in Vlaanderen zijn groot 
en daarom is het belangrijk wie in het  
parlement zetelt. Daarom vragen wij u 
om de N-VA te steunen op 26 mei.  

Voor Vlaanderen.  
Voor Vooruitgang.

Kris Janssens
Voorzitter  
N-VA Brecht

In februari kozen de N-VA-leden van Brecht een nieuw afdelings- 
bestuur. Kris Janssens werd met 95 procent van de stemmen herkozen 
als voorzitter. Ivan Flebus zal hem bijstaan als ondervoorzitter. 

Ivan zal het ondervoorzitterschap combineren met de taak van organisatieverantwoordelijke, 
een functie die hij de voorbije jaren al met verve uitvoerde. Secretaris van de afdeling blijft 
Kelly Van Looy en het penningmeesterschap blijft bij Eva De Knijf. Natalie Schoonbaert, al 
jaren lid van het bestuur, werd aangeduid als communicatieverantwoordelijke. De belang-
rijke taak van materiaalverantwoordelijke ten slotte, wordt ook de volgende jaren uitgevoerd 
door Ben Van Riel.

Aftrap verkiezingscampagne 
met Bart De Wever

Mis het niet! Bart De Wever komt de verkiezingscampagne 
in de Voorkempen aftrappen. Dit is een organisatie van 
N-VA Schilde, Malle, Zoersel, Zandhoven, Brecht, Ranst en 
Wijnegem. 

Inschrijven is nodig want de plaatsen zijn beperkt. Stuur 
voor 1 mei een mailtje naar kris.janssens@n-va.be met 
vermelding van uw naam en gemeente. 

Vrijdag 3 mei om 20 uur
Feestzaal KFC Eendracht
Westmallebaan 138, Zoersel

N-VA Brecht kiest nieuw bestuur



brecht@n-va.be

Sinds 3 januari heeft onze gemeente een nieuw gemeentebestuur onder leiding van de N-VA. Wij vroegen 
de burgemeester en schepenen hoe zij de eerste maanden in hun nieuwe functie hebben ervaren.

Sven, hoe waren de eerste maanden als burgemeester?
Sven Deckers: “Druk, heel druk. Ik heb heel veel mensen 
ontmoet die mij wilden spreken over de meest uiteenlopende 
zaken. Dat was heel interessant, want ik heb zo veel mensen 
leren kennen. En het is natuurlijk de taak van een burgemeester 
om te luisteren naar zijn inwoners.”

En hebben de schepenen dezelfde ervaring?
Eline Peeters: “Zeker en vast. Als schepen van Ruimtelijke 
Ordening willen mensen mij natuurlijk spreken over de  
plannen die ze hebben of over de vergunning die ze nodig 
hebben. Maar ik wil de burgemeester hier wel bijtreden: je 
bent er natuurlijk om te luisteren naar de wensen of vragen 
van je inwoners.”

Kris Janssens: “Voor mij geldt hetzelfde. En in het bijzonder 
voor de bevoegdheid dierenwelzijn. Dierenwelzijn is iets wat, 
gelukkig maar, echt leeft bij de mensen. Ik heb hierover al de 
meest uiteenlopende vragen gekregen.”

Charlotte, voor jou waren de voorbije maanden een echte 
politieke vuurdoop. Wat zijn je eerste indrukken?
Charlotte Beyers: “Ik vind het zeer fijn om schepen te zijn  
in mijn geboortegemeente. Maar er komt wel heel wat bij  
kijken. Er zijn de vele ontmoetingen, maar daarnaast zijn  
er natuurlijk ook de vergaderingen met onze diensten,  
met verenigingen, noem maar op. Daarenboven krijg je  
heel veel uitnodigingen voor evenementen en activiteiten. 
Ik moet zeggen dat mijn agenda behoorlijk vol staat sinds ik 
schepen ben.”

Wat zijn jullie prioriteiten voor de komende maanden?
Sven Deckers: “Ik wil de volgende maanden nog zoveel 
mogelijk mensen ontmoeten en ik wil ook graag de contacten 
met onze buurgemeenten verstevigen. Voor sommige grote 
dossiers moeten we nu eenmaal samenwerken. Op basis van 
al die gesprekken moeten we dan de prioriteiten voor deze 

bestuursperiode vastleggen. Daarbij speelt natuurlijk het 
kostenplaatje ook een grote rol. Net als alle andere gemeenten 
worden we ook in Brecht met stijgende kosten geconfronteerd. 
Belangrijk daarbij is dat we de gemeentebelastingen zeker niet 
willen verhogen.”

Eline Peeters: “Als schepen van Toerisme wil ik de volgende  
maanden onder meer de toeristische troeven van onze 
gemeente in de kijker zetten. Wij hebben heel wat te bieden 
als gemeente, maar het is niet altijd even bekend. 2019 wordt 
sowieso een boeiend toeristisch jaar. Dit jaar is het immers 
75 jaar geleden dat Brecht bevrijd werd tijdens de Tweede  
Wereldoorlog. Dat zullen we in het najaar samen met de  
inwoners en oud-strijders op een gepaste manier herdenken.”

Charlotte Beyers: “Als schepen van Participatie wil ik zoveel 
mogelijk inspraakmomenten organiseren. Zo hadden we de 
voorbije maanden al een inspraakvergadering over Rommers-
heide. De inwoners kregen informatie over de plannen die we 
daar hebben met de riolering en ze konden hun mening en 
visie geven over de heraanleg van enkele straten. In samen-
spraak met Igean organiseerden we ook een infomoment over 
de verdere plannen met de site Noord. Daar kwam heel wat 
volk op af en de aanwezigen waardeerden ook dat er naar hen 
wordt geluisterd.”

Kris Janssens: “Ik wil echt werk maken van een aantal zaken 
in het kader van dierenwelzijn. Daarnaast ga ik ook samen- 
zitten met onze zelfstandigen en ondernemers om te horen 
hoe we nog beter met hen kunnen samenwerken. Ten slotte  
is er natuurlijk de aandacht voor het milieu, een terechte  
bekommernis van veel mensen. Ik wil hierbij wel pleiten  
voor een realistisch milieubeleid. We moeten als gemeente, 
samen met onze inwoners, werken aan zinvolle en haalbare 
maatregelen die het milieu in onze groene gemeente onder-
steunen en ontzien.”

Schepen Eline Peeters, burgemeester Sven Deckers  
en schepenen Kris Janssens en Charlotte Beyers.

Nieuw bestuur van start gegaan
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Maarten De Veuster
15de plaats Vlaams Parlement
Burgemeester van Schoten Maarten De 
Veuster (46) vindt u op de 15de plaats op de 
Vlaamse lijst. Vanuit het Vlaams Parlement 
wil hij zich in het bijzonder inzetten voor de 
mobiliteit in de ruime Noord-Oost-rand van 
Antwerpen. “Er staan heel wat werken gepland 
in en rond Antwerpen. Die werken gaan onher-
roepelijk ook een impact hebben op de mobiliteit 
in onze regio. Van Stabroek over Kapellen, 
Brasschaat, Schoten, Brecht, Malle, Ranst, 
Wijnegem en Wommelgem. Het is belangrijk 
dat ook onze regio een stem heeft in dit  
mobiliteitsverhaal en die stem wil ik graag  
zijn voor de N-VA in het Vlaams Parlement.  
Ik hoop op uw steun te kunnen rekenen.”

Valerie Van Peel
2de plaats Kamer
Een dossiervreter, een kuiten- 
bijterke, maar evengoed het sociaal 
gezicht van de partij. Valerie Van 
Peel (39) zegt waar het op staat, 
toont haar passie in dossiers als  
de artsenquota, historisch scheef-
gegroeide financieringen zoals die 
van de ziekenfondsen, maar vooral 
in dossiers die draaien om de rech-
ten van kinderen en de strijd tegen 
armoede. “Sociaal klinken is gemak-
kelijk, sociaal zijn is dat niet. Daar-
voor moet je van mensen vragen 
het beste uit zichzelf te halen en dat 
ondersteunen. Dat een activerings-
beleid beter werkt dan een uitke-
ringsbeleid, zie je zo in de cijfers. 
Niet voor niets is het armoederisico 
in Wallonië dubbel zo hoog als in 
Vlaanderen.” Quota vindt Valerie 
contraproductief, als vrouw heeft 
ze geen complexen. En kiest ze voor 

gelijke kansen in plaats van positieve 
discriminatie. De juiste persoon 
op de juiste plaats, daar draait het 
om. Tien jaar geleden maakte ze de 
overstap van de journalistiek naar 
de politiek en ging ze aan de slag als 
woordvoerder van onze toen nog 
kleine partij. Ze hielp de partij mee 
groeien en werd in 2012 verkozen als 
OCMW-voorzitter in Kapellen en 
in 2014 als federaal parlementslid. 
Haar tomeloze inzet maakt van  
Valerie de perfecte nummer twee 
voor de komende verkiezingen. U 
vindt haar op 26 mei op de Kamer-
lijst na onze lijsttrekker Jan Jambon. 
Geef haar zeker uw stem!

Vlaams Parlementslid en schepen  
in Schilde Kathleen Krekels (50) is  
opnieuw kandidaat voor het Vlaams 
Parlement. Zij staat op plaats 9 van  
de lijst van Bart De Wever. Haar mede-
werkster Sanne Van Looy (28), schepen 
en over drie jaar burgemeester van  
Malle, staat op plaats 12 van de Kamer-
lijst, die getrokken wordt door Jan  
Jambon. “We zijn vastbesloten om 
elkaar te versterken, net zoals we dat 
de afgelopen jaren hebben gedaan. We 
gaan onze regio op de kaart zetten.  
Ook in Brussel.” 

In het bureau dat de Kempense dames 
in Brussel delen, wordt er druk gewerkt 
aan het Vlaams onderwijs. Kathleen is de 
spreekbuis van leerlingen, leerkrachten 
en directeurs in het Vlaams Parlement, 
Sanne haar rechterhand achter de scher-

men. “Kathleen is een warme vrouw die 
elke bezorgdheid, klein of groot, ter harte 
neemt. Daar neem ik een voorbeeld aan”, 
zegt Sanne. Ook Kathleen is, ondanks 
haar strijd tegen borstkanker, vastberaden 
voor de campagne. “De komende maanden 
samen campagne gaan voeren is de kers 
op de taart van een goede samenwerking. 
Samen sterk op de twee niveaus”, zegt 
Kathleen.

Samen voor toponderwijs in Vlaanderen
Kathleen en Sanne willen vanuit de 
twee parlementen werken aan een beter 
Vlaanderen, aan toponderwijs voor onze 
Vlaamse jongeren. “Vlaanderen is een 
kenniseconomie. En in een kenniseconomie 
is de massa in ons hoofd de belangrijkste 
grondstof. Ik wil mijn werk voor het 
onderwijs heel graag verderzetten in het 
Vlaams Parlement”, zegt Kathleen. 

“Een aantal bevoegdheden over onderwijs 
zitten nog federaal. De leerplicht bijvoor-
beeld. Door de leerplichtleeftijd te verlagen 
naar vijf jaar wil ik ervoor zorgen dat 
kleutertjes die thuis onvoldoende Neder-
lands spreken, de taal in de kleuterklas 
kunnen leren en zo naar de lagere school 
kunnen gaan zonder taalachterstand”, 
vult Sanne aan.

www.n-va.be/brecht

Uw kandidaten op 26 mei

#teamKathleen&Sanne 

Kathleen Krekels en Sanne Van Looy slaan campagne-
handen in elkaar voor Vlaamse en federale verkiezingen

Op 26 mei kiezen we een nieuw Vlaams, federaal en Europees parlement. Wij stellen u graag enkele  
kandidaten uit de regio voor.

3



Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar 
de verkiezingen van 26 mei. Ook in Antwerpen. 

n-va.be/verkiezingen

Liesbeth
HOMANS
Antwerpen (Wilrijk)

Vlaams viceminister-
president

2de plaats
Vlaams Parlement

Valerie 
VAN PEEL
Kapellen 

Kamerlid en
schepen

2de plaats
Kamer

Bart
DE WEVER
Antwerpen (Deurne)

Nationaal voorzitter,
Kamerlid en burgemeester

Lijsttrekker
Vlaams Parlement

Jan 
JAMBON
Brasschaat

Voormalig vicepremier, 
Kamerlid en burgemeester

Lijsttrekker
Kamer

Geert 
BOURGEOIS

Vlaams minister-president

Lijsttrekker
Europa


